
   

 

 

Pagina 1 van 6   

     Verslag van  Aanwezig   

Dorpsteam Reeuwijk-Brug  Eke Vos-Heikens (voorzitter); Jaco van der Quast; Theo 

Lamers; Gerke Mulder; Jeroen Struijs; Barend Tamerus;  

Agenda-lid: Johan Buurman,  

Gemeente B-R: Wethouder Robin Kersbergen; Nathalie 

Peppink; Florian Schoemaker en Ruud IJtsma 

Energie Coöperatie B-R: Jan Bouwens 

 

Notulist  Afwezig   

Jaco van der Quast  Sandra van Grieken; Ton Schreuders. 

Datum  Ons kenmerk    

29-08-2023  Verslag d.d. 28-08-2023 

K.c.     

Archief,   

Onderwerp     

Dorpsteamvergadering d.d. 28 augustus 2023 in het Huis van Alles, aanvang 20.00 uur 

 VERSLAG 
  

 

Opening en mededelingen 

Eke opent de vergadering. Speciaal welkom voor Florian Schoemakers en Ruud 

IJtsma van de gemeente Bodegraven-Reeuwijk en Jan Bouwens van Energie 

Coöperatie Bodegraven-Reeuwijk. Deze avond nemen ook wethouder Robin 

Kersbergen en Nathalie Peppink deel aan de dorpsteamvergadering.  

Sandra en Ton hebben zich afgemeld voor deze vergadering.    

Eke stelt voor eerst het woord te geven aan Jan Bouwens en daarna de vergadering 

conform de vastgestelde agenda te vervolgen.   

 

Energie Coöperatie Bodegraven-Reeuwijk 

Jan Bouwens is door het dorpsteam speciaal uitgenodigd na het lezen van een bericht 

in de KoBR over plannen voor meerdere solar carparks (carports met zonnepanelen) 

op de parkeerterreinen in het Reeuwijkse Hout. Hij is voorzitter van de Energie 

Coöperatie Bodegraven-Reeuwijk, welke voorgenoemd initiatief ondersteunt.  

Jan dankt het dorpsteam voor de uitnodiging. Hij legt uit dat de Energie Coöperatie 

in 2019 is opgericht zonder winstoogmerk. Iedereen kan in principe lid worden. De 

organisatie wordt gedragen door vrijwilligers en is een samenwerkingsverband 

aangegaan met de gemeente Bodegraven-Reeuwijk. Hoofddoel is het bevorderen van 

de energietransitie. Ondertussen zijn er in totaal met meer dan 20 projecten zo’n 

5000 nieuwe zonnepanelen geplaatst. Deelnemen in het voorgenomen solar carpark 

in het Reeuwijkse Hout is één van de nieuwe projecten. De met een inkoopprocedure 

geselecteerde firma DSG Bladel ontwikkelt het plan waarmee de haalbaarheid van 

het project moet worden aangetoond. Hierbij spelen onder andere de volgende 

uitdagingen: 

• sluitende financiering van het project (voldoende rendement voor de 

investeerders); 

• vormgeven van “lokaal eigendom” (omgeving moet mee kunnen profiteren); 

• medewerking van netbeheerder Stedin (aansluiten op vol elektriciteitsnet); 

• vergunningverlening door ODMH (o.a. Gasunie leiding in directe omgeving); 

• voldoende beveiliging tegen diefstal, vandalisme en ander anti sociaal 

gedrag; 
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Jan licht tenslotte nog een en ander toe over het lidmaatschap van de Coöperatie en 

het rendement dat tot nu toe jaarlijks haalbaar is gebleken.  

Het dorpsteam dankt Jan voor zijn heldere uiteenzetting van de rol van Energie 

Coöperatie Bodegraven-Reeuwijk bij het project Solar Carpark Reeuwijkse Hout. 

 

Ingekomen stukken/e-mails: 

• Hiervoor wordt verwezen naar de overzichtstabel in de bijlage van de agenda 

voor deze vergadering. Er zijn geen stukken bij die besproken moeten worden. 

  

Verslag vorige vergadering d.d. 12 juni 2023 

De actielijst bij het verslag is geactualiseerd aan de hand van ontvangen 

terugkoppelingen voorafgaande aan deze vergadering. De status van enkele acties 

wordt op basis van een nadere toelichting tijdens de vergadering geactualiseerd.  

 

Acties, waarvan de status gereed of vervallen is vastgesteld tijdens de vorige 

vergadering, zijn uit de lijst verwijderd. 

 

Er zijn verder geen op- of aanmerkingen op het verslag.  

 

Veiligheid en verkeer 

Een bijeenkomst van omwonenden met verkeersdeskundige van de gemeente, 

Sander Oosterhout, over de door hen ervaren verkeersoverlast op het Treebord is 

niet geheel naar tevredenheid van de omwonenden verlopen. In een hierop volgend 

gesprek heeft Barend namens het dorpsteam de bewoners e.a. nader uitgelegd, 

waarmee de bewoners zich tevreden toonden. Objectief gezien zijn nieuwe 

maatregelen op het Treebord niet zinvol, ook al voelt dit wellicht niet altijd 

bevredigend voor omwonenden.  

 

Op 3 oktober a.s. is een bijeenkomst in De Brug gepland met de nieuwe Teamchef 

Politie voor de gemeente Bodegraven-Reeuwijk. Hierbij zijn vertegenwoordigers van 

alle dorpsteams uitgenodigd. Eke en Barend gaan namens ons dorpsteam naar deze 

bijeenkomst. Eke zal voorafgaand aan de bijeenkomst de aandachtspunten voor 

Reeuwijk-Brug inventariseren. Volgens Barend zijn de actuele criminaliteitscijfers van 

Reeuwijk-Brug gelukkig niet ernstig te noemen. 

 

Eke en Barend hebben met Jan van de Heide en Barbara Wortman gesproken in het 

kader van de voorgenomen evaluatie van de herinrichting van de Raadhuisweg / 

Zoutmansweg. Hierbij is door het dorpsteam nadrukkelijk gewezen op het belang van 

een juiste aanpak van deze evaluatie. Deze aanbeveling lijkt door de gemeente te 

zijn opgevolgd. In de maand oktober is een aantal aanpassingen aan de bestaande 

wegversmallingen gepland. De verkeerslichten bij Groen van Prinstererlaan zullen 

niet worden gerepareerd en op termijn verwijderd. 

 

Het dorpsteam heeft ten aanzien van het nieuwbouwplan De Bunderhof in een Teams 

vergadering de projectontwikkelaar en gemeente geadviseerd om nog eens kritisch 

te kijken naar de verkeerstechnische inrichting van het plan. In de huidige versie van 

het plan zijn volgens het dorpsteam een aantal ongelukkige keuzen gemaakt. Onder 

andere de vuilnis ophaalroute van Cyclus kan beter worden gepland om vroegtijdige 

afschrijving van wegen en verkeeronveilige situaties te voorkomen. Volgens 
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wethouder Robin Kersbergen is het inrichtingsplan nog in studie en kan het 

commentaar van het dorpsteam nog worden meegenomen. 

Het dorpsteam heeft ook vragen aan de wethouder met betrekking tot het 

woningtype dat in Het Bunderhof gepland wordt. Slechts enkele seniorenwoningen, 

maar wederom geen enkele starterswoning, terwijl starterwoningen toch duidelijk als 

doel gesteld wordt in de woonvisie van de gemeente. 

 

Duurzaamheid 

Ruud IJtsma en Florian Schoemaker stellen zich nader voor aan het dorpsteam. Zij 

zijn beiden recent nieuw aangesteld bij de gemeente Bodegraven-Reeuwijk. Hun rol 

is de gemeente te helpen bij het realiseren van haar doelstelling CO2-neutraal in 

2050. De hiertoe noodzakelijke energietransitie is maatschappelijk gezien zeer 

belangrijk maar tegelijkertijd complex en uitdagend. Florian gaat zich bezighouden 

met het vormgeven van zogenaamde wijkuitvoeringsplannen. Ruud gaat hem helpen 

aan de benodigde thematische beleidskaders. Florian en Ruud vragen het dorpsteam 

hen zoveel mogelijk te helpen met het bereiken van bewoners in Reeuwijk-Brug die 

een actieve rol willen en kunnen vervullen bij de energietransitie. Met name het 

bereiken van alle woningeigenaren voor het kunnen realiseren van gezamenlijke 

projecten blijkt een grote uitdaging te zijn. Isolatie van de relatief veel oude rijtjes- 

en flatwoningen in Reeuwijk-Brug kan op korte termijn veel CO2-uitstoot 

vermindering opleveren. Het opheffen van alle aardgas aansluitingen vraagt echter 

een veel langere adem.  

Het dorpsteam zal Ruud en Florian de benodigde informatie aanleveren die 

beschikbaar is.  

 

Sociaal Domein 

Hierover is niet gesproken, mede wegens afwezigheid van Ton en Sandra.  

 

Openbare Ruimte 

Er zijn geen nieuwe ideeën binnengekomen ter aanvulling van het Groenplan.  

Hier en daar is sprake van inboet die altijd via de Mijn Gemeente App gemeld kan 

worden.  

Eke constateert dat het groenonderhoud op diverse plekken erg matig is. Op diverse 

plekken is veel onkruid zichtbaar, vooral tussen de hagen langs het Treebord. Er lijkt 

een achterstand te zijn ontstaan in de uitvoeringsplannen van de afdeling 

Groenonderhoud. 

Wat betreft het verbeteren van het Treebord parkje in samenspraak met 

omwonenden is het eerst wachten op een toegezegd concept uitvoeringsplan door 

Jasper Klomp en Marjolein Mesker. 

 

Wat betreft de wens van het dorpsteam aangaande het versterken van de dorps-as 

Reeuwijk-Brug Oost-West lijkt alleen nog het op termijn vervangen van lichtmasten 

op de Koeienbrug kansen te bieden. Het dorpsteam wil daarom graag door de 

beheerder tijdig betrokken worden bij de selectie van de nieuwe lichtmasten.  

 

Eke heeft contact met de dorpsteams Driebruggen en Sluipwijk over het zogenaamde 

“Aalscholvers” kunstwerk bij de fietsbrug over de Enkele Wiericke. De houten 

boomstammen waarop deze kunstwerken stonden waren verrot en moesten worden 

omgezaagd. De “Aalscholvers” zijn in bewaring genomen door de gemeente maar de 
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wens is om deze terug te krijgen op nieuwe palen. Eke houdt de ontwikkelingen in 

deze in de gaten. 

 

Communicatie 

Volgens Gerke heeft er nog geen gesprek plaatsgevonden tussen hem, Marlo en  

Bureau Vink over mogelijkheden om de website van het dorpsteam te verbeteren. 

Eke zou graag zien dat het dorpsteam ook een E-nieuwsbrief kan uitsturen. Andere 

dorpsteam doen dit al. Jaco laat weten dat hij e-mailadressen van belangstellenden 

voor nieuws van het dorpsteam eenvoudig kan opnemen in een Outlook 

distributielijst.    

 

Projecten 

Eke laat weten het gevoel te hebben gehad dat vanuit het Bedrijvenpark Reeuwijkse 

Poort financiële steun was ontstaan voor het alsnog realiseren van het graffiti-kunst 

project op de viaducten onder de A12. Echter helaas heeft zij al enige tijd niets meer 

vanuit deze hoek vernomen. 

 

Het proces dat zou moeten leiden tot de totstandkoming van de nieuwe 

participatienota is helaas stil komen te liggen wegens langdurige afwezigheid van de 

kartrekker bij de gemeente. 

 

De invulling van de voormalige Blooms vestiging aan het Westplein lijkt ook stil te 

liggen vanwege afwezigheid van de kartrekker. De betrokken ambtenaar is 

momenteel met zwangerschapsverlof.  

 

Rondvraag 

• Jaco vraagt of Ruud en Florian interesse hebben in de duurzaamheid ideeën van 

dorpsteam Reeuwijk-Brug. Deze zijn namelijk door de werkgroep duurzaamheid 

overzichtelijk in een rapport vastgelegd dat Ruud en Florian zeggen graag te 

ontvangen.  

• Gerke vraagt waarom in Reeuwijk-Brug er relatief zo weinig Panna voetbalveldjes 

staan in vergelijking tot Bodegraven. Weerstanden van omwonenden lijken een 

hiervoor de belangrijkste verklaring te zijn. 

• Eke vraag een ieder mee te denken over een invulling van de wens vanuit het 

Evertshuis tot meer verbinding tussen de verschillende dorpen in de gemeente, 

bijvoorbeeld via kunst en cultuur. Het Evertshuis is door Eke ook doorverwezen 

naar de Huizen van Alles als mogelijke ingang voor deze vraag. 

 

Afsluiting 

Eke sluit de vergadering. De eerstkomende dorpsteamvergadering staat gepland op 

maandag 16 oktober 2023 om 20.00 uur in het Huis van Alles. 
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Actielijst 

Actienr. Omschrijving Door Status 

22-04-02 Vanwege het door Gerke gemelde probleem betreffende links afslaand 

verkeer naar de Tasmanstraat een bord eenrichtingsverkeer laten plaatsen. 

Gem. Loopt 

22-04-04 Het dorpsteam informeren over de plaatsing van de meetlus op het 

Treebord en de extra ingewonnen verkeersinformatie. Dit zal na de 

herinrichting Raadhuisweg plaatsvinden om een representatieve meting te 

kunnen doen. 

Gem. Loopt 

    

22-08-02 Ideeën uitwerken voor geschikte invulling rondom Burendag ter verbetering 

sociale cohesie in Rietveldwoningen buurt 

TSC, 

SGR 

Loopt 

 

22-10-04 Nienke Adelerhof uitnodigen om tijdens een dorpsteamvergadering 

informatie te verstrekken over de plannen van de gemeente op het vlak van 

verdere verduurzaming. 

EVH Vervallen 

    

23-01-01 Degenen die hebben bijgedragen aan het totstandkomingsproces van de 

Mobiliteitsvisie informeren over de uitkomst van de behandeling hiervan in 

het Collega en de Raad.  

Gem. Loopt 

23-01-02 Een half jaar na de herinrichting van de Raadhuisweg / Zoutmansweg de 

verkeerssituatie evalueren en bespreken met Barbara Wortman. 

Gem. Gereed 

23-01-12 Een goede opvolger vinden vóór het vertrek van Jeroen begin 2024. 

 

Allen Loopt 

 

23-02-02 Eke zal het initiatief tot samenwerken op het thema Duurzaamheid 

nogmaals aan de orde stellen tijdens het eerstkomende voorzittersoverleg. 

WJA Gereed 

23-02-04 Het initiatief van het buurtfeest in de Rietveldwoningenbuurt tussentijds 

“warm houden” bij de bewoners in de vorm van een attentie. 

TSC Gepland 

23-02-07 Evaluatie van de resultaten van het dorpsteam in 2023 in de vorm van een 

soort van jaarverslag. De ingezonden brief naar aanleiding van de column 

van Henri Stolwijk in KoBR is hiertoe een goede eerste aanzet 

Allen Gepland 

 

23-04-01 Resultaten evaluatie nut- en noodzaak verkeerslichten Raadhuisweg delen 

met dorpsteam en bezorgde ouders 

Gem. Gereed 

23-04-02 Met betrokken afdelingen bespreken welke verbetering er mogelijk is om 

gemaakte afspraken met bewoners persoonsonafhankelijk te borgen, 

bijvoorbeeld door het effectiever benutten van GIS. 

Gem. Gepland 

23-04-03 Dorpsteam betrekken bij de voorbereiding van de schouw in Reeuwijk-Brug 

naar de correcte implementatie van genomen verkeersbesluiten. 

Gem. Gepland 

23-04-04 Meewerken aan het initiatief van het dorpsteam en de Programmaraad om 

zich een concept te laten vestigen in het Huis van Alles dat bijdraagt aan de 

inclusiviteit en diversiteit in de wijk.  

Gem. Gepland 

23-04-05 Bureau Vink vragen om een dagdeel intensieve ondersteuning bij het 

verbeteren van de website van het dorpsteam. 

GMU Gepland 

23-04-06 Het informatiebord van de sportverenigingen bij het begin van de 

Raadhuisweg aan de achterzijde laten voorzien van een fraaie “Welkom in 

Reeuwijk” aanduiding. 

JQU Gepland 

23-04-07 Barend Tamerus als nieuw dorpsteamlid opnemen in de verzendlijst 

“Dorpenwijk Reeuwijk-Brug”.  

Gem. Gereed 
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23-04-08 Het fout parkeren op de hoek van de Jan van Hoofstraat en Groen van 

Pinksterlaan tegengegaan een gele trottoirband. 

Gem. Gepland 

23-04-09 Mededelingenbord maken voor het Huis van Alles. Materiaalkosten 

declareren bij de penningmeester van het dorpsteam 

TLA Gereed 

 

23-06-01 Lia Bouma benaderen voor het vullen van het mededeling bord EVH Gereed 

23-06-02 Een meeting organiseren met bewoners en gemeente over Treebord  EVH  Gereed 

23-06-03 Willem en Jaco gaan brainstormen over het vervolgplan voor Duurzaamheid WJA. 

JQU 

Vervallen 

23-06-04 De schouw verkeersmaatregelen een standaard agendapunt maken bij 

projecten 

JQU Gereed 

23-06-05 De gemeente vragen hoe er wordt omgegaan qua verkeersveiligheid zodra 

de woningen aan de Raadhuisweg gebouwd gaan worden.  

EVH, 

JQU 

Gepland 

 

23-08-01 Volgens wethouder Robin Kersbergen is het inrichtingsplan nog in studie en 

kan het commentaar van het dorpsteam nog worden meegenomen. 

Gem. Gepland 

23-08-02 Het dorpsteam zal Ruud IJtsma en Florian Schoemaker de benodigde 

informatie aanleveren die beschikbaar is over actieve bewoners/eigenaren 

voor de energietransitie.  

Allen Gepland 

23-08-03 Eke zal voorafgaand aan de bijeenkomst met de nieuwe Teamchef Politie de 

aandachtspunten voor Reeuwijk-Brug inventariseren. 

EVH Gepland 

23-08-04 Wat betreft het verbeteren van het Treebord parkje in samenspraak met 

omwonenden is het wachten op een toegezegd concept uitvoeringsplan 

door Jasper Klomp en Marjolein Mesker. 

Gem. Gepland 

23-08-05 De “Aalscholvers” van de brug Enkele Wiericke zijn in bewaring genomen 

door de gemeente maar de wens is om deze terug te krijgen op nieuwe 

palen.  

Gem. Gepland 

23-08-06 Het dorpsteam wil in het kader van het versterken van de dorps-as 

Reeuwijk-Brug door de Beheerder van de gemeente tijdig betrokken worden 

bij de selectie van de nieuwe lichtmasten voor de Koeienbrug. 

Gem. Gepland 

23-08-07 Eke vraag een ieder mee te denken over een invulling van de wens vanuit 

het Evertshuis tot meer verbinding tussen de verschillende dorpen in de 

gemeente via kunst en cultuur. 

Allen Gepland 

    

    

 


